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Video: Event 201: Corona-Pandemic Scenario: What
has been overlooked so far. “Vom Reissbrett – was
bisher übersehen wurde”
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***

 

This video was originally published in June 2020.

You may have heard of it: Event201 – a pandemic exercise
staged by Bill Gates, John Hopkins University and the World Bank in autumn 2019, which
rehearsed exactly for the pandemic we are alleged to be COVID-19.

But who were the people involved?
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Why were banks, PR experts, hotel and logistics companies present but no doctors?

Why  do  these  people  have  the  power  to  make  global  plans  and  make  international
decisions?

Because not a single one of them was democratically elected .

In this video, we take a close look at Event201 like no one has done before, depicting the
entanglements  of  those  involved  and,  above  all,  the  many  hair-raising,  “prophetic”
statements that they made in autumn 2019, and which have since followed each other.

***

Vielleicht haben Sie schon davon gehört: Event201 – eine von Bill  Gates, John Hopkins
Universität und Weltbank inszenierten Pandemieübung aus dem Herbst 2019. Dabei wurde
genau für den Pandemiefall geprobt, den wir mit COVID-19 angeblich haben.

Doch wer waren die beteiligten Personen? Warum waren Banken, PR-Experten, Hotel- und
Logistikunternehmen anwesend, aber keine Ärzte? Warum haben diese Leute die Macht,
globale  Pläne  zu  schmieden  und  internationale  Entscheidungen  zu  treffen?  Denn
demokratisch  gewählt  wurde  kein  Einziger  von  ihnen..

Wir  sehen  uns  das  Event201  ganz  genau  an,  wie  es  keiner  zuvor  tat,  stellen  die
Verwicklungen  der  Beteiligten  dar  und  vor  allem  die  vielen  haarsträubenden,
«prophetischen» Aussagen, die sie im Herbst 2019 trafen, und die mittlerweile nacheinander
zur düsteren Realität werden.

Important video: English subtitles
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